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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 

Készült: Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. augusztus 18-án 18.00 órakor  
               a barbacsi Önkormányzat tanácskozótermében megtartott üléséről. 

 
Jelen vannak: Giczi András polgármester 
 

                        Vági Róbert alpolgármester 
 

   Kenyeres Viktor, Nagyné Czinder Adrienn, Rácz Szabolcs képviselők 
  

    Némethné Hajzer Marietta jegyző 
 

   Horváthné Németh Sarolta pü. főmunkatárs 
                        Tóth Tihamérné főmunkatárs 
 
 
Giczi András polgármester köszönti a megjelenteket. A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy az 
5 fő képviselő közül 5 fő megjelent, így a képviselő-testületet határozatképessé nyilvánítja, és az 
ülést megnyitja. 
 
Határozati javaslatként a meghívóban szereplő napirendi javaslat elfogadását javasolja.  
 

 

A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
26/2015.(VIII.18.) határozata 

 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az 
alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadja el: 
 

N A P I R E N D 
 

1) Falubusz pályázat. 
Előadó: Giczi András polgármester 
 

2) Egyéb döntést igénylő ügyek. 
Előadó: Giczi András polgármester 

 

Zárt ülés: 
 

3) Lakástámogatási kérelem elbírálása. 
Előadó: Giczi András polgármester 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: Giczi András polgármester 

 
 
 



 

 

2 
Napirend tárgyalása 
 
 

1) Falubusz pályázat. 
Előadó: Giczi András polgármester 

 
Giczi András polgármester elmondja, hogy az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból 
nyújtandó, a Vidéki gazdaság és a lakosság számárra nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 
2015-től igénybe vehető támogatások részletes feltételeiről szóló 21/2015. (IV. 17.) MvM rendelet 
alapján mikrobusz beszerzése céljából benyújtott pályázatuk eredményes volt, a támogatást 
megkapták. 
Sikerült ajánlatot kérni egy Renault és egy Ford kisbuszra. A buszt október 31- ig kell átadni. 
A Ford kisbuszra az ajánlatot a szombathelyi Strauss Autószalon Kft. adta, bruttó ára 10.108.780 
Ft, míg a Renault kisbuszra a csornai Kristóf Autóház Kft., bruttó 10.124.300 Ft összegben. 
Részletesen ismerteti az árajánlatokat, kiemelve a buszok műszaki paramétereit. Mindkét 
árajánlatban szereplő gépjármű megfelel a pályázati kiírásnak. 
 
Horváthné Németh Sarolta pénzügyi főmunkatárs elmondja, hogy a pályázatíró is 
megerősítette, hogy a Ford is megfelel a pályázatban kiírt paramétereknek. 
 
Giczi András polgármester elmondja, hogy a kisbusz önrésze 2.130.000 Ft. 
 
Vági Róbert alpolgármester kérdezi a busz pályázatával kapcsolatban, hogy a 2.130.000 Ft 
önrészen felül még Áfa is van –e ? 
 
Giczi András polgármester elmondja, hogy ez az összeg az önrész, mely tartalmazza az Áfá-t is. 
Kéri a képviselőket mondják el véleményüket, hogy melyik kisbusz ajánlatot fogadják el. 
 
Rácz Szabolcs a Ford típusú kisbusz beszerzését javasolja, mivel annak a motorjának nagyobb a 
lökettérfogata. 
 
Giczi András polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti elő: 

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
mikrobuszra benyújtott árajánlatok közül a magasabb 
műszaki paraméterekkel rendelkező Ford Transit Custom-ra 
adott Strausz Autószalon Kft. (9700 Szombathely, Zanati u 
58.) ajánlatát fogadja el.  
Megbízza a polgármestert, hogy az ajánlatban szereplő 
kisbusz megrendeléséről és a szerződés aláírásáról 
gondoskodjon. 
Határidő: 2015. szeptember 30. 
Felelős: Giczi András polgármester 

 
 

A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 4 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
27/2015.(VIII.18.) határozata 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
mikrobuszra benyújtott árajánlatok közül a magasabb 
műszaki paraméterekkel rendelkező Ford Transit Custom-ra 
adott Strausz Autószalon Kft. (9700 Szombathely, Zanati u 
58.) ajánlatát fogadja el.  
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Megbízza a polgármestert, hogy az ajánlatban szereplő 
kisbusz megrendeléséről és a szerződés aláírásáról 
gondoskodjon. 
 

Határidő: 2015. szeptember 30. 
Felelős: Giczi András polgármester 

 
 
 
Giczi András polgármester elmondja, hogy a továbbiakban arról kellene döntést hozni, hogy a 
jelenlegi kisbusz megmaradjon-e vagy pedig eladásra kerüljön. Úgy gondolja, hogy kettőre nincs 
szükségük és az eladási árból az önrészt fedezni tudnák, de természetesen a döntés a képviselő-
testületé. 
 
A képviselők a jelenlegi kisbusz értékesítése mellett foglaltak állást. 
 
Giczi András polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti elő: 

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
jelenlegi LLJ-916 forgalmi rendszámú, Renault Trafic 
tipúsú falubuszát értékesíteni kívánja.  
Megbízza a polgármestert, hogy az értékesítés 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg és az 
adás-vételi szerződést kösse meg.   
Határidő: 2015. november 30. 
Felelős: Giczi András polgármester 

 
 
A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
28/2015.(VIII.18.) határozata 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
jelenlegi LLJ-916 forgalmi rendszámú, Renault Trafic 
tipúsú falubuszát értékesíteni kívánja.  
Megbízza a polgármestert, hogy az értékesítés 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg és az 
adás-vételi szerződést kösse meg.   
 

Határidő: 2015. november 30. 
Felelős: Giczi András polgármester 
 

 
 
2) Egyéb döntést igénylő ügyek. 

Előadó: Giczi András polgármester 
 

a)  Járda felújítások 
 
Giczi András polgármester elmondja, hogy a járda felújításra benyújtott pályázatukat 
befogadták, jónak ítélték, de forráshiány miatt támogatásban nem részesítették, tartaléklistára 
helyezték. 
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Úgy gondolja, hogy saját erőből kellene járdafelújítást végezni a képviselőktől érkezett javaslatok 
figyelembe vételével az alábbi szakaszokon: 
A József Attila utcában 250 m2 aszfaltos járdát kellene felújítani. Útépítőcégektől kért árajánlatok 
alapján az aszfaltos járda négyzetméterenkénti ára 5000 Ft körül mozog, így 1.300.000 Ft-ba 
kerülne a javítás. 
Betonos járda felújításra 1.800 e Ft-ot javasolna fordítani, melyből kb. 1.000 m2 nagyságú járdát 
lehetne felújítani. Mivel a lakosság felajánlotta a segítségét a járdafelújításban, ezért úgy gondolja, 
hogy meg kellene hirdetni a faluban, és aki vállalná, hogy a háza előtt a járdát felújítja, az 
önkormányzat biztosítaná számára a szükséges betont. Ilyen módon 800 m2 nagyságú betonjárda 
felújítása valósulhatna meg. A fennmaradó 200 m2-ből az önkormányzat a Holland ház, a 
buszmegálló és a vendéglő előtti szakaszokon végezné el a járda felújítását.   
Az önkormányzati tulajdonban lévő utak kátyúzására számításai szerint 500 ezer Ft-ra lenne 
szükség, melyből a tavalyi évnek megfelelően megvásárolnák az aszfaltot míg a munkákat saját 
maguk végeznék el. 
Kéri képviselőtársait, mondják el véleményüket javaslatával kapcsolatban. 
 
Hozzászólások 
 
Rácz Szabolcs kérdezi, hogy a betonos vagy az aszfaltos járdafelújítás tartósabb, hogy bírják, 
amelyek eddig meglettek csináltatva? Neki a betonos járda szimpatikusabb. 
 
Giczi András polgármester elmondja, hogy a tartósságban nincs nagy külömbség, ugyanakkor a 
betonos technológia jóval olcsóbb, de az aszfaltos járdára nem lehet betont húzni.   
 
Vági Róbert alpolgármester kérdezi, mekkora összeget terveztek járda felújításra ? 
 
Horváthné Németh Sarolta pénzügyi főmunkatárs válaszában elmondja, hogy 800 ezer Ft-ot 
terveztek járdafelújításra, de tartalékkal is rendelkezik az önkormányzat. 
 
Nagyné Czinder Adrienn megjegyzi, hogy járdafelújításokat úgy kellene végezni, hogy egy-egy 
utcát teljesen rendbe tenni. 
 
Vági Róbert alpolgármester elmondja, hogy a József Attila utca arculatának terveztetése már 
régóta tervbe van, ezért a terveztetés után, a piactér kialakításával együtt kellene a járdafelújítás 
kérdésével foglalkozni. Megjegyzi, hogy mostanság már nem készítenek aszfaltos járdákat. 
 
 
Giczi András polgármester a József Attila utcai járdaszakaszok aszfaltos felújításáról az alábbi 
határozati javaslatot terjeszti elő:  

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
József Attila utcában 250 m2 aszfaltos járda felújítását 
végezteti el aszfaltos technológiával, melynek költsége 
előre láthatólag 1.300 ezer Ft. 
Határidő: 2015. szeptember 30. 
Felelős: Giczi András polgármester 
   

 
A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 

 
A Képviselő-testület a határozati javaslatot 2 igen, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül 
elutasította. 
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Giczi András polgármester a betonos járdafelújításokkal és az utak kátyúzásával kapcsolatban az 
alábbi határozati javaslatot terjeszti elő:  

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
betonos technológiával 1.000 m2 nagyságú járda 
felújítást végezteti el, melyből 800 m2-t alakosság 
bevonásával, beton biztosításával. A fennmaradó 200 
m2-ből a Holland ház, a buszmegálló és a vendéglő 
előtti szakaszokon kerül sor a járda felújítására.  
A fenti járdafelújításhoz szükséges 1.800 ezer Ft-ot, 
valamint az önkormányzati utak kátyúzására 
szükséges 500 ezer Ft-ot a 2015. évi költségvetésében 
biztosítja. 
Megbízza a polgármestert a fenti munkálatok 
elvégeztetésével.    
Határidő: 2015. október 31. 
Felelős: Giczi András polgármester 

 

 
A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
29/2015.(VIII.18.) határozata 

 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
betonos technológiával 1.000 m2 nagyságú járda 
felújítást végezteti el, melyből 800 m2-t alakosság 
bevonásával, beton biztosításával. A fennmaradó 200 
m2-ből a Holland ház, a buszmegálló és a vendéglő 
előtti szakaszokon kerül sor a járda felújítására.  
A fenti járdafelújításhoz szükséges 1.800 ezer Ft-ot, 
valamint az önkormányzati utak kátyúzására 
szükséges 500 ezer Ft-ot a 2015. évi költségvetésében 
biztosítja. 
Megbízza a polgármestert a fenti munkálatok 
elvégeztetésével.    
 

Határidő: 2015. október 31. 
Felelős: Giczi András polgármester 
 

 
b) Bolt melletti terület terveztetése 

 
Giczi András polgármester beszél arról, hogy a bolt melletti terület és a József Attila utcát, azon 
belül a bolttól a templomig tartó szakaszt felújítása is a terveik között szerepel.  A József Attila 
utca állami közút és a közúttal azonos helyrajzi számon szerepelnek a járdák is, így mivel nem 
önkormányzati tulajdonban vannak, ezért erre nem tudnak beadni pályázatot. 
Elmondja, hogy a bolt melletti terület felújításának megtervezésével több tervezőt megkeresett, de 
csak egy tervező, nevezetesen Horváthné Korinek Judit okleveles építészmérnök adott ajánlatot. 
 
Horváthné Németh Sarolta pénzügyi főmunkatárs ismerteti Horváthné Korinek Judit ajánlatát, 
mely szerint tervezési munka 365.000 Ft-ba kerülne. Ebbe benne van a buszváró pavilon és a 
tűzoltókocsi védőtető építési terveinek elkészítése is. Amennyiben látványtervet is szeretnének, az 
további 80.000 Ft-ba kerülne. 
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Giczi András polgármester kéri a képviselőket, mondják el véleményüket az ajánlattal 
kapcsolatban. 
 
Hozzászólások 
 
Vági Róbert alpolgármester véleménye szerint a bolt melletti területtel együtt a településen 
átvezető utcáink arculatát - azaz a Maglócai utca végétől a József Attila utca végéig - meg kellene 
terveztetni, mint ahogy azt korábban elterveztük. 
 
Giczi András polgármester elmondja, hogy nem beszélt a tervezővel arról, hogy a járdák, az 
ingatlanok előtti hidak és árkok beletartoznak-e az arculatba. 
 
Vági Róbert alpolgármester elmondja, hogy a járdát és a bolti melletti rész kialakítását 
mindenképpen terveztessék meg. 
 
Giczi András polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti elő:  

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
elfogadja Horváthné Korinek Judit (Győr, Szabadság 
utca 30.) okleveles építészmérnöknek a bolt melletti 
terület felújításának megtervezésére adott 365 ezer 
Ft-os árajánlatát és megbízza a tervezési munka 
elvégzésével.   
Felhatalmazza a polgármestert a megbízási/tervezési 
szerződés aláírásával. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Giczi András polgármester 

 
A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
30/2015.(VIII.18.) határozata 

 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
elfogadja Horváthné Korinek Judit (Győr, Szabadság 
utca 30.) okleveles építészmérnöknek a bolt melletti 
terület felújításának megtervezésére adott 365 ezer Ft-
os árajánlatát és megbízza a tervezési munka 
elvégzésével.   
Felhatalmazza a polgármestert a megbízási/tervezési 
szerződés aláírásával. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Giczi András polgármester 

 
 
 

c) Konyha felújítási pályázat 
 

Giczi András polgármester elmondja, hogy a gyermekétkeztetés feltételeit javító fejlesztések 
támogatására benyújtott pályázatuk sajnos szintén nem nyert. Nagyon sok volt a pályázat, a 
benyújtott pályázatok 10 %-a nyert. A pályázatuk ebben az esetben is tartalék listára került, de 
nem tartja valószínűnek, hogy később esetleg kapnának támogatást. 
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A pályázat keretében a konyhát szerették volna felújítani és eszközöket beszerezni. 
A pályázati eredmény ismeretében indítványozza sajáterőből 1.024 ezer Ft-ért 1 db főző üst 
beszerzését, amire a magas napi étkezői létszám miatt feltétlen szükség lenne.  
 
Hozzászólások 
 
 

Kenyeres Viktor kérdezi, hogy a konyhában nem lehetne-e az ablakokat önerőből kicseréltetni, 
mivel az egyik ablakot egyáltalán nem lehet kinyitni. 
 
Giczi András polgármester elmondja, hogy meg lehet csináltatni önerőből, csak előttünk van az 
energetikai pályázat, melybe sok minden beleférne. Ez egy olyan pályázat, amibe lehetőség van 
egy helyrajzi számon belül az Óvoda és a Kultúrház energetikai korszerűsítésére. 
 
Nagyné Czinder Adrienn az óvodával kapcsolatban elmondja, hogy most már érdemes lenne 
megvárni a pályázatot és tavasszal visszatérni az ablakcserére, festésre és parkettacsiszolás 
megvalósítására. Az ablakok cseréjével sokat lehetne spórolni a fűtésen. 
 
Giczi András polgármester elmondja, fontossági sorrendet kellene felállítani a tervezett 
felújítások között. Azt gondolja, ha a konyhában elengedhetetlenül szükséges egy ablakot 
kicseréltetni, az megoldható. Az óvoda és a konyha felújítással mindenképpen meg kellene várni 
az energetikai pályázatot. Most a járdafelújítást fontosabbnak tartja. 
  
Horváthné Németh Sarolta pénzügyi főmunkatárs elmondja, hogy a konyhában a 10 ablak és 1 
bejárati ajtó cseréje beépítéssel együtt 730.517 Ft –ba kerülne. 
 
Némethné Hajzer Marietta jegyző véleménye szerint is meg kellene várni a pályázat eredményét 
és annak tudatában lehetne dönteni a további beruházásokról, felújításokról. 
 
Nagyné Czinder Adrienn óvodavezetőként kérdezi, ha az óvoda felújítása most elmarad, akkor 
tavasszal is lesz-e elegendő pénze az önkormányzatnak a felújításokra. 
 
Némethné Hajzer Marietta jegyző elmondja, hogy a kisbusz árát meg kell előlegezni, ezt az 
összeget december előtt nem kapjuk vissza. A visszakapott összegből a jövő évben fel lehetne 
újítani a faluközpontot és az óvodát is. 
 
Giczi András polgármester javaslata, hogy önerőből bruttó 1.024.000 Ft értékben főzőüstöt  
vásároljunk a konyhának, mellyel kapcsolatban az alábbi határozati javaslatot terjeszti elő: 

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
az óvoda konyhára 1.024 ezer Ft-ért 1 db főzőüstöt 
vásárol. 
Megbízza az óvodavezetőt, hogy a főzőüst 
beszerzéséről gondoskodjon. 
Határidő: 2015. november 30. 
Felelős: óvodavezető  

 
 
A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
31/2015.(VIII.18.) határozata 
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Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
az óvoda konyhára 1.024 ezer Ft-ért 1 db főzőüstöt 
vásárol. 
Megbízza az óvodavezetőt, hogy a főzőüst 
beszerzéséről gondoskodjon. 
 

Határidő: 2015. november 30. 
Felelős: óvodavezető  

 
 
d) Tájház 

 
Giczi András polgármester beszél arról, hogy Horváth Tibor barbacsi lakos a saját tulajdonában 
lévő Barbacs, Csornai utca 1. szám alatti tájházat önerőből újította fel és működteti. A házat 
200.000 Ft-ért nádazták újra. A tulajdonos azt kérdezi, hogy az önkormányzat hozzá járulna-e 
ehhez a kiadáshoz, ő pedig biztosítja, hogy a Barbacsi lakosok ingyen látogathatják a tájházat. 
Az épület műemléki védelem alatt áll. 
Elmondja, hogy Horváth Tiborral együttműködési megállapodást kellene kötni az 
önkormányzatnak a tájház működtetéssel kapcsolatban. 
Kéri a képviselőket, mondják el véleményüket a támogatással kapcsolatban. 
 
Hozzászólások 
 
Kenyeres Viktor 100.000 Ft támogatás megállapítását javasolja. 
 
Némethné Hajzer Marietta jegyző elmondja, hogy magánszemélynek történő támogatás 
kifizetésének utána kell nézni, de megkeresik a lehetőségét. 
 
Giczi András polgármester az elhangzott javaslat alapján a 100.000 Ft-os támogatás nyújtását 
teszi fel szavazásra. 

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Horváth Tibor Barbacs, Kossuth utca 1. szám alatti 
lakos részére a tulajdonában lévő Barbacs, Csornai 
utca 1. szám alatti Tájház felújításához 100.000 Ft 
önkormányzati támogatást nyújt. 
Megbízza a polgármestert a tájház működtetésével 
kapcsolatos együttműködési megállapodás 
megkötésével és a támogatási összeg kifizetésével. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Giczi András polgármester 
 

 
A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
32/2015.(VIII.18.) határozata 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Horváth Tibor Barbacs, Kossuth utca 1. szám alatti 
lakos részére a tulajdonában lévő Barbacs, Csornai 
utca 1. szám alatti Tájház felújításához 100.000 Ft 
önkormányzati támogatást nyújt. 



 

 

9 
 

Megbízza a polgármestert a tájház működtetésével 
kapcsolatos együttműködési megállapodás 
megkötésével és a támogatási összeg kifizetésével. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Giczi András polgármester 

 
 
 
e)  Vitézné Pintér Éva foglalkoztatása 
 
Giczi András polgármester a következőkben arról beszél, hogy Vitézné Pintér Éva 
közfoglalkoztatása augusztus 31-én lejár. Javasolja, hogy Vitézné Pintér Évát egy hónapra, napi 8 
órában (4 órában a hivatal takarítása, kézbesítés, 4 órában közterület gondozási feladatok)  
szeptember 30-ig határozott idejű szerződéssel foglalkoztassuk minimálbérért, amíg nem tudjuk, 
hogy lesz-e közfoglalkoztatásra lehetőség. 
 
Nagyné Czinder Adrienn óvodavezető elmondja, hogy az óvodában az egyik dajka jelenleg 
táppénzen van, utána két hét szabadságon lesz, a másikat pedig műteni fogják októberben.  
Vitézné Pintér Éva munkájára az óvodában is szükség lenne. 
 
Némethné Hajzer Marietta jegyző elmondja, hogy érdeklődött a Foglalkoztatási Osztályon a 
közfoglalkoztatással kapcsolatban, de a jövőre nézve nem tudtak érdemben nyilatkozni. 
Amennyiben egy hónapra határozott idejű szerződést kötnek a dolgozóval utána újra be lehet 
vonni a közfoglalkoztatásba. 
  
Giczi András polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti elő: 

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Vitézné Pintér Évát határozott idejű szerződéssel 
2015. szeptember 1-től szeptember 30-ig napi 8 
foglalkoztatja minimálbérért, amennyiben 
közfoglalkoztatására nem lesz lehetőség. 
Határidő: 2015. szeptember 1. 
Felelős: Giczi András polgármester 
 

 

A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
33/2015.(VIII.18.) határozata 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Vitézné Pintér Évát határozott idejű szerződéssel 
2015. szeptember 1-től szeptember 30-ig napi 8 
foglalkoztatja minimálbérért, amennyiben 
közfoglalkoztatására nem lesz lehetőség. 
 

Határidő: 2015. szeptember 1. 
Felelős: Giczi András polgármester 
 

 
 
e) Közkifolyók mérősítése 
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Giczi András polgármester ismerteti a Pannon-Víz Zrt Csornai Üzemmérnökségének 
megkeresését, melyben a közkifolyók mérősítéséről tájékoztatja az önkormányzatot. A településen 
1 közkifolyó üzemel. A tájékoztató értelmében a mérősítendő közkifolyók esetében a társaság 
opciós lehetőséget biztosít a mérési hely műanyag akna telepítésével történő kiépítéséhez, 
melynek költsége 35.000 Ft+ÁFA/db. Amennyiben az önkormányzat nem kíván élni az opciós 
lehetőséggel nekünk kell biztosítani a mérési hely szakszerű kialakítását. 
Javasolja, hogy éljenek az opciós lehetőséggel.  

 
A képviselők a polgármester javaslatával egyetértettek. 

 
Giczi András polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti elő: 

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Barbacson üzemelő 1 db mérősítendő közkifolyó 
szakszerű mérési helyének kialakítása érdekében élni 
kíván a Pannon-Víz Zrt. által biztosított opciós 
lehetőséggel. 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy 
döntéséről a Pannon-Víz Zrt-t tájékoztassa. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Giczi András polgármester 

 

 
A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
34/2015.(VIII.18.) határozata 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Barbacson üzemelő 1 db mérősítendő közkifolyó 
szakszerű mérési helyének kialakítása érdekében élni 
kíván a Pannon-Víz Zrt. által biztosított opciós 
lehetőséggel. 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy 
döntéséről a Pannon-Víz Zrt-t tájékoztassa. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Giczi András polgármester 

 
 

f) Iskolánál lévő akácfa  
 

Giczi András polgármester elmondja, hogy az iskolánál letörött öreg akácfa rendkívül 
balesetveszélyes, ezért véleménye szerint ki kellene vágatni. Ő azt javasolja, hogy aki vállalja a 
kivágását, a kivágásért elviheti a fát és így az önkormányzatnak nem kerülne semmibe.   
 
A képviselők a javaslattal egyetértettek. 
 
Giczi András polgármester az alábbi határozati javaslatot terjeszti elő: 

Határozati javaslat: 
Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
az iskolánál lévő öreg letört akácfát kivágattatja. A fa 
kivágását elvégző a kivágásért a fát elviheti. 
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A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a 
fa kivágattatásáról gondoskodjon. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Giczi András polgármester 
 

 
 
A szavazásban résztvevő képviselők száma 5 fő. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
35/2015.(VIII.18.) határozata 

 

Barbacs Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
az iskolánál lévő öreg letört akácfát kivágattatja. A fa 
kivágását elvégző a kivágásért a fát elviheti. 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a 
fa kivágattatásáról gondoskodjon. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Giczi András polgármester 

 
 
h) Tájékoztatók 
 
Giczi András polgármester elmondja, hogy a kultúrházra benyújtott pályázat elbírálása még nem 
történt meg. A pályázatba a parketta kicserélése és a hangosítás fért bele, önrész pedig 158.000 Ft. 
A már sokat emlegetett energetikai pályázat előkészítése zajlik, a pályázati kiírás még  nem jelent 
meg, de várhatóan 15 % lesz az önrész. 
Az önkormányzatnak jelenleg 16 millió Ft-ja, ebből a kisbuszt kell megelőlegezni, ez addig 
hiányzik míg vissza nem kapjuk és el nem adjuk a régit. 
 
A Látvány-tóval kapcsolatban elmondja, hogy 2011-ben kértek halászati hasznosítási jogot, de 
időközben üzemeltetésre átadták a helyi horgász egyesületnek, így nem tudja mi lett a halászati 
joggal. Ez most a felelősség szempontjából érdekes, mert az elmúlt hét végén tömeges hal 
pusztulás következett be a tavon.  
 
Vági Róbert alpolgármester elmondja, hogy a Horgász Egyesületnek van a halászati hasznosítási 
jog bejegyezve. 
Elmondja, továbbá hogy a hónap közepén történt halpusztulást bejelentette, a területet lezárta, a 
problémát a horgászegyesületet megoldotta, a terület pedig fertőtlenítve lett. Külön felhívta még a 
Győr-Moson-Sopron Megyei Horgász Szövetség elnökét is, tőle azt a tájékoztatást kapta, ha 
tudják kezelni a problémát akkor kezeljék, ha nem akkor hétfőn értesítsék. A problémát hétfőre 
kezelni tudtuk. 
Megjegyzi, a felelősség a Horgász Egyesületé és mivel ő az elnök, az ő dolga a problémát 
megoldani, ami sikerült is. 
 
Vági Róbert alpolgármester javasolja, hogy a közútkezelővel vegyék fel a kapcsolatot, a 
településről a 85-ös főút felé kivezető útra behajló fák megnyesésével kapcsolatban, mert a 
településre bejövő, illetve áthaladó kamionok ponyváit rendszeresen megrongálják. 
 
Rácz Szabolcs képviselő elmondja, hogy az Egyházközség képviselői a jövőre nézve kérték, hogy 
az önkormányzat a rendezvények időpontjainak kiválasztásánál legyen tekintettel az egyházi 
ünnepekre. 
 








